
 

 
1            Volgende vergadering: 28 november 2023 om 20u. Technische Dienst 

       
      Zutendaal 3 oktober ‘23 

 
 
 

Verslag milieuraad 3 oktober 2023 
 
 
Aanwezigen: Dirk Smits (schepen) , Irene Greven, Lambert Vangronsveld, Jos Meesters, Frans Beckers, 
Piet Martens, Ignace vanmechelen (ondersteunend ambtenaar) 
 
Verontschuldigd: Louis Nijst 
 
 

 
 
Agendapunten 

1. Overlopen verslag 24 januari 2023 

2. Nieuwe voorzitter 

3. Aanpassing beheersdecreet ANB 

4. Aziatische hoornaar 

5. Duurzaamheidsfonds 

6. varia 

  

1. overlopen verslag 24 januari 2023 

Het verslag van de vorige milieuraad wordt goedgekeurd. 

 

2. Nieuwe voorzitter 

Het aanstellen van een nieuwe voorzitter wordt besproken, niemand stelt zichzelf kandidaat. 

Eén van de huidige leden wordt voorgesteld, hij is nog niet zeker en wil er nog even over nadenken. 

Hier komen we volgende milieuraad op terug 

 

De milieuraad staat open voor nieuwe leden. Er zal een oproep gelanceerd worden in de Oosterzonne 

van januari en bij natuurlijk Zutendaal. Een actief lid binnen Limburgs Landschap in Zutendaal wordt 

alvast uitgenodigd op aanvraag. 

 

3. Aanpassing beheersdecreet ANB 

Er wordt toegelicht wat de wijziging van het decreet betreffende bosbeheer inhoud, dit heeft 

hoofdzakelijk impact op het technisch bosbeheer van openbare bossen. 

de soorten partners voor dit beheer worden in grote lijnen als volgt opgedeeld: 

• Grote milieuorganisaties: ANB, Bosgroepen 

• Commerciële firma’s 

• In eigen beheer 

De milieuraad bespreekt verschillende opties: verdelen van het totale bosbestand om aan verschillende                 

partners uit te geven, het behoud onder eigen beheer in samenwerking met gepensioneerde 

boswachters of door een intergemeentelijke instantie die nog opgericht zou moeten worden. 

 

De milieuraad bespreekt verschillende zwaktepunten van bepaalde partners: de bosgroep lijkt minder 

geschikt op vlak van handhaving, bij samenwerking met ANB verliest het gemeentebestuur veel 

controle, bij verschillende beheerders moet er extra aandacht zijn voor grensregio’s, de commerciële 

firma’s hebben weinig oog voor ecologische waarden. 

 

Er wordt geen concreet advies uitgebracht. 
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De milieuraad pleit voor meer aandacht voor het landschapsplan. 

 

4. Aziatische hoornaar 

Gemeente Zutendaal zoekt naar een oplossing rond de Aziatische hoornaarproblematiek, het college 

beslist binnenkort over een voorstel om samen te werken met lokale imkers voor de bestrijding van de 

Aziatische hoornaar. 

De inhoud van het voorstel wordt toegelicht door de ondersteunende ambtenaar en schepen. 

De milieuraad heeft geen relevante opmerkingen. 

 

5. Duurzaamheidsfonds 

De gemeente beschikt nog over een aanzienlijk bedrag in de vorm van het duurzaamheidsfonds 

verstrekt door Limburg.net, een fonds dat kan ingezet worden voor acties rond de afvalproblematiek. 

De gemeente vraagt de milieuraad om frisse ideeën om dit fonds voor in te zetten. 

De milieuraad formuleerde volgende voorstellen: 

• De huur van herbruikbare bekers voor evenementen 

• Mesthaak, lieslaarzen en ander gereedschap ter onderhoud van de Zutendaalse natuurlijke 

pracht en praal. 

• Sensibiliseringsmateriaal rond afval is mogelijk maar er dient enige voorzichtigheid te zijn, het 

kan namelijk ook aanzetten tot meer afval. 

Leden van de milieuraad gaan nog rondvraag doen en ideeën bezorgen aan de milieudienst. 

 

6. Varia  

o StaVaZa omgevingsvergunning Remans: 

o OO loopt voor site 3 

o Meer respect voor richtlijnen, afstand tot beek, behoud agrarisch gebied. 

o Sint-Jozefstraat: tuinafval gedumpt in bosje, er wordt gevraagd om de plaatsing van bermborden. 

o Uitstap met milieuraad As: in het verleden gingen de milieuraden geregeld samen op uitstap. 

o As gaat binnenkort naar de Encigroeven in Maastricht, Zutendaal is ook uitgenodigd. Er 

wordt door de milieuambtenaren een datum geprikt. 

o Er wordt gevraagd hoe de bejaging in gemeentebossen momenteel wordt uitgegeven, schepen 

Smits licht toe dat het volledig verpacht is door de plaatselijke beheerseenheid. 

o Er wordt onderzocht of het militair domein ook is verpacht. 

o Er wordt een opmerking gemaakt over het overstort aan de Bilzerweg 

o De werken zijn afgerond maar de oude constructie moet nog opgeruimd worden 

o Schepen licht toe: dit staat niet in lastenboek Aquafin, Fluvius volgt dit op en zoekt naar 

oplossingen. 

o Er wordt een opmerking gemaakt over de Liseveldweg: deze is van autovrij naar autoluw gegaan, 

het is wenselijk om dit te behouden (voor leveringen aan de schutterij), toch zou cliënteel van de 

schutterij niet meer tot aan de zaak mogen rijden, er is voldoende parking op de parking Lieteberg. 

o StaVaZa omgevingsvergunning energieheuvel:  

o OO lopende 

o Is in het verleden al gunstig verklaard 

o Vuurwerk 

o Milieuraad maakt advies over aan CBS 

▪ Totaalverbod op vuurwerk (nu niet van 23u tot 1u rond nieuwjaar) 

▪ Vanuit ooghoek milieu  

▪ Meer en meer gemeenten in vlaanderen verbieden het 

▪ Er is onvoldoende wetgeving rond wat en waar er vuurwerk geschoten kan worden 

o Gemeente heeft ervoor gekozen dit jaar opnieuw geen vuurwerk te voorzien op feest v 

vurige hoop, ondanks negatieve feedback van feestvierders vorig jaar. 

o StaVaZa omgevingsvergunning Mariapark: ligt stil 

o StaVaZa omgevingsvergunning hoek Sprinkele-en windmolenstraat: zeer beperkt milieuluik, 

geweigerd door college 



 

 
3            Volgende vergadering: 28 november 2023 om 20u. Technische Dienst 

o Vakantiepark mooi-Zutendaal: beschadiging tamme kastanjebomen tijdens bouwwerken 

o De schepen licht toe 

o De gemeente zal contact opnemen met ANB om op te volgen dat dit correct wordt 

afgehandeld. 

o Uitbreiding Lieteberg 

o De milieuraad maakt zich zorgen over overbelasting van de bestaande parking 

▪ Schepen licht toe dat de uitbreiding het seizoen zal verlengen, niet de piek-

bezoekersaantallen verhogen. 

o Parkeergedrag Zuurbroekstraat 

▪ Google zou bezoekers zo dicht mogelijk naar de Lieteberg sturen, dit is aan de 

zuurbroekstraat, hier zouden velen dan illegaal parkeren, tot overlast van 

buurtbewoners.  

▪ De gemeente heeft ingegrepen door de parking een huisnummer te geven en dit te 

koppelen aan de Lieteberg, het probleem is zo hopelijk opgelost 

▪ We zullen de volgende zomerperiode moeten afwachten om waar te nemen of de 

ingreep effectief is. 


